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Wij vragen in het bijzonder aandacht voor het bebouwd erfgoed. Arnhem heeft historisch gezien een 
slechte reputatie. Er is voor en na de oorlog veel erfgoed afgebroken wat behouden had kunnen en 
moeten worden. Zo werd bij de bouw van uw huidige stadhuis de helft van het Duivelshuiscomplex 
wat de oorlog had overleefd afgebroken.  
Ondanks de verwoestingen in de oorlog en de nodeloze afbraak daarvoor en daarna kent Arnhem 
565 rijksmonumenten en 1644 gemeentelijke monumenten. Dit is meer dan het dubbele van een 
stad als Nijmegen. Toch is Arnhem meer een stad van verwoestingen dan een stad van monumenten. 
Prodesse Conamur doet een beroep op uw raad en het college om de historie in heden en verleden 
dichter bij onze inwoners en bij bezoekers te brengen. 
Wij stellen daartoe het volgende voor: 
 

1. Zorg voor erfgoed. Wij vragen een (veel) sterkere inzet op het besef van de waarde en het 
belang van behoud van erfgoed alsmede van het historisch stadsbeeld. 

 
2. De noodzakelijke verbinding met het verleden visueel en inhoudelijk inzichtelijk en 

aantrekkelijk te maken door het plaatsen van foto’s met tekst op historische plaatsen en bij 
historisch gebouwen. In de huidige situatie ontbreekt dit veelal of is een rommeltje van 
overblijfselen van initiatieven uit het verleden. Eerder vroegen wij om aandacht voor de 
ANWB informatie borden. 
 

3. Voorzie de rijks- en gemeentelijke monumenten van een monumentenschildje met indien 
mogelijk een QR code voor achtergrondinformatie. Het aantal schildjes geeft een beeld van 
de omvang van het aantal monumenten in onze stad en stimuleert interesse van inwoners en 
bezoekers. Alle door de grote brand getroffen gevels in de Jansstraat zijn monument. Op 
geen enkele gevel was (is) een monumentenschildje aangebracht. 
 

 
 
Tot slot het volgende. Wellicht denkt u dat het allemaal wel meevalt met de aandacht voor erfgoed 
en het historisch stadsbeeld. Wij nodigen u uit om de binnenstad midden op de Grote Oord te gaan 
staan. Kijkt u dan eens goed naar de vier hoekgevels op dit kruispunt. Ooit waren dit alle vier 
prachtige gevels. Nu alleen nog de gevel van het bekende fast food restaurant. Dieptepunt is de gevel 
van de voormalige Hema. Dit alles is met instemming van het gemeentebestuur tot stand gekomen. 
Een krachtig erfgoedbeleid is geen luxe maar een noodzaak.  
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